
Protokół Nr XLVIII/10

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie 

odbytej w dniu 26 marca 2010 roku

Otwarcia  XLVIII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki o godzinie 1200                                   w 

świetlicy wiejskiej w Zwartowie gm. Karlino. Powitał zebranych radnych oraz 

zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).

Przewodniczący Rady stwierdził,  że w obradach bierze udział  15 radnych, co 

stanowi  100%  ustawowego  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali 

porządek  obrad  dzisiejszej  sesji  i  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  są  do  niego 

propozycje zmian? 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina zgłosił wniosek o wprowadzenie do 

porządku  obrad  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  przyjęcia 

Miejsko  –  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych  Miasta  i  Gminy  Karlino  na  rok  2010.  Dodał,  że  projekt 

omawiany był na posiedzeniach stałych komisji Rady.   

Radni  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  podjęli  decyzję 

o wprowadzeniu projektu uchwały do porządku obrad

.

Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki przedstawił porządek obrad wraz z 

przyjętą zmianą. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  porządek  obrad  został 
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przyjęty.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

1. stwierdzenie prawomocności 
obrad,

2. przyjęcie porządku obrad, 

3. przyjęcie  protokołu  z  XLVII 
sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o 
pracy w okresie międzysesyjnym.

3. Informacja  o pracy Rady Powiatu 
Białogardzkiego  –  radni  z  terenu 
Gminy Karlino.

4. Informacje  dotyczące  rolnictwa  i 
infrastruktury wiejskiej na terenie 
Gminy Karlino.

5. Informacja  Karlińskiego  Ośrodka 
Kultury  na  temat  działalności 
w  świetlicach  wiejskich.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1. zmian  budżetu  Gminy  Karlino 
na 2010 rok,

2. zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia  budżetu  Gminy 
Karlino na 2010 rok,

3. wyrażenia  zgody  na 
wyodrębnienie  w  budżecie 
Gminy  środków  stanowiących 
fundusz sołecki,

4. zaciągnięcia długoterminowego 
kredytu bankowego,

5. zaciągnięcia  pożyczki  z  Banku 
Gospodarstwa  Krajowego 
w  Szczecinie  na  finansowanie 
programów  i  projektów 
współfinansowanych  ze 
środków  strukturalnych  Unii 
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Europejskiej,

6. zaciągnięcia  kredytu  na 
finansowanie  programów  i 
projektów 
współfinansowanych  ze 
środków  strukturalnych  Unii 
Europejskiej,

7. ustalenia  wysokości  opłat  za 
świadczenia  prowadzonego 
przez  gminę  przedszkola 
publicznego,

8. wyrażenia  zgody  na  zawarcie 
porozumienia międzygminnego 
w  zakresie  realizacji 
przedsięwzięcia  pod  nazwą 
,,System gospodarki  odpadami 
i  budowa zakładu termicznego 
przekształcenia  odpadów  dla 
miast  i  gmin  Pomorza 
Środkowego”,

b) wyrażenia  zamiaru  zaliczenia  drogi  publicznej  w  ciągu  ulic 
Szczecińskiej  (od km 111,682 do ul.  Koszalińskiej,  ul.  Koszalińska) 
(od ul Szczecińskiej do granic miasta ) oraz od granicy miasta do km 
115,505 z kategorii dróg gminnych,

c) zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 
terenu położonego w obrębie 003 Karlino,

d) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu położonego w obrębie Daszewo w gminie Karlino,

e) zmiany  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
Miasta                i Gminy Karlino na rok 2010.   

7. Interpelacje i zapytania radnych.

8. Wolne wnioski i informacje.

9. Odpowiedzi  Burmistrza  na 
zapytania i wnioski.

10.Zakończenie  XLVIII  sesji  Rady 
Miejskiej w Karlinie. 
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Ad. 1c 

Pan  Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  protokół 

z XLVII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub potrzebne 

dodatkowe  wyjaśnienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół Nr XLVII/10 z XLVII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu                 26 

lutego  2010  roku  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 2 

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Karlina  przedstawił  sprawozdanie  o  pracy 

Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 26 lutego roku do dnia 25 marca 

2010  roku  (informacja  załączona  do  protokołu).  Poinformował  obecnych,  że 

odbyło  się  spotkanie  z  Rektorem  Uniwersytetu  Szczecińskiego  na  temat 

Muzeum  Historii  Naturalnej  w  Karlinie.  Przypomniał,  że  informował  już 

wcześniej, iż zostanie ogłoszony konkurs na zaprojektowanie obiektu, ale żeby 

można  było  to  zrobić  trzeba  ułożyć  program  użytkowy.  To  co  zostało 

zaprezentowane przez projektanta podczas sesji, to są założenia opracowane na 

podstawie rozmów przeprowadzonych z  różnymi  specjalistami  i  nadal  muszą 

tym tematem zajmować się specjaliści, aby można było przygotować program 

użytkowy na szczegółowe zagospodarowanie przestrzeni wewnątrz obiektu, jak 

i na zewnątrz. Uniwersytet Szczeciński zostanie partnerem Gminy, który będzie 

wspierał projekt poprzez rodzaj nadzoru naukowego i metodycznego, w związku 

z  czym  zostanie  przygotowany  stosowny  list  intencyjny.  Trzeba  wiedzieć  co 

znajdzie się w środku obiektu, w jaki sposób powinna być pokazana przyroda, 



5

geologia,  ale  będzie  również  część  edukacyjna,  więc  również  jak  ona  ma 

dokładnie  wyglądać.  Według  koncepcji  mają  być  dwie  sale,  jedna 

audiowizualna, druga lekcyjna, ale być może trzeba będzie zrobić coś innego, 

znaleźć  inne  rozwiązanie.  Jest  też  kwestia  pozyskania  uczniów  szkół 

podstawowych,  gimnazjalnych  i  średnich,  a  być  może  też  studentów,  czyli 

ułożenie  programu  na  część  dydaktyczną,  która  wpisze  się  w  program 

dydaktyczny danych szkół.  List  intencyjny o którym mowa być może uda się 

podpisać  do końca  kwietnia  br.  W niedługim czasie  planowane jest  również 

spotkanie  z  przedstawicielem  Zielonogórskiego  Zakładu  Górnictwa  Nafty 

i Gazu, ponieważ druga część, która ściśle będzie związana z wydobyciem musi 

być w ścisłej  współpracy z  fachowcami z tej  dziedziny. Byłoby dobrze,  gdyby 

w miesiącu lipcu udało się ogłosić konkurs, by w pierwszym półroczu 2011 roku 

była  gotowa  dokumentacja  i  można  było  podjąć  działania  mające  na  celu 

pozyskanie  środków.  Następnie  poinformował  obecnych,  że  na  prośbę 

mieszkańców  odbyło  się  zebranie  w  miejscowości  Kowańcz,  które  dotyczyło 

realizowanej  inwestycji  wodno  –  kanalizacyjnej.  W  każdej  miejscowości 

powinno się odbyć takie zebranie, aby mieszkańcy dowiedzieli się wszystkiego 

na  temat  realizowanej  inwestycji  i  takie  zebrania  zostaną  zorganizowane. 

Podczas zebrania jeden z mieszkańców powiedział, że otrzymał informację od 

radnego,  ale  nie  chciał  podać  nazwiska od którego,  że mieszkańcy wsi  będą 

płacić za wodę i ścieki więcej niż mieszkańcy Karlina. Jeśli to było powiedziane 

przez radnego, to jest to karygodne i złośliwe stwierdzenie. Wszyscy mieszkańcy 

nie tylko Gminy Karlino, ale ośmiu gmin (oprócz Miasta Białogard) w rejonie 

działania  spółki  Regionalne  Wodociągi  i  Kanalizacja,  po  oddaniu  wszystkich 

inwestycji będą płacić tę samą cenę za metr sześcienny wody                  i  

ścieków. Oprócz tego co zapłaci mieszkaniec będą też dopłaty z budżetów gminy 

i  tu  już  będzie  różnica.  Będzie  to  zależało  od  zakresu  inwestycji,  czy  liczby 

odbiorców.  Dodał,  że  w  roku  bieżącym  Gmina  z  budżetu  dopłaci  kwotę 

600.000zł.  Inna  sytuacja  jest  w Mieście  Białogard,  tam nie  ma dopłat,  cena 
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będzie  niższa  od  pozostałych,  ponieważ  zawsze  w  ośrodkach  miejskich  jest 

więcej odbiorców na określony odcinek sieci wodociągowej, czy kanalizacyjnej. 

Stwierdził,  że  jeśli  ktokolwiek  się  wypowiada,  to  powinny  być  to  informacje 

sprawdzone,  ale  zastrzegł,  że  być  może  taka  informacja  przez  radnego  nie 

została przekazana, tylko wymyślona przez mieszkańca. Następnie powiedział, 

że  w  ,,Głosie  Koszalińskim”  ukazał  się  ranking  radnych  oraz  wójtów 

i burmistrzów. Podkreślił, że nie chce nikogo agitować do oddawania głosów na 

jego osobę, ponieważ dopiero wybory pokażą jaka jest sytuacja rzeczywiście, 

pogratulował Panom Waldemarowi Grażyńskiemu, Arturowi Kurjacie i  Janowi 

Korzeniowskiemu,  trzem  radnym  Rady  Miejskiej,  którzy  otrzymali  równo  po 

33,3% głosów.         

Ad. 3

Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki stwierdził, 

że z porządku obrad poprzedniej sesji na prośbę radnych Rady Powiatu został 

wycofany i  przełożony na dzisiejszą  sesję  punkt  –  Informacja  o  pracy  Rady 

Powiatu Białogardzkiego, jednak z uwagi na to, że w dniu dzisiejszym również 

odbywa się  sesja  Rady Powiatu Białogardzkiego radni  nie  mogli  być obecni 

i również w dniu dzisiejszym ten punkt nie będzie omawiany.   

Ad. 4

Pan Jan Mazurkiewicz Kierownik Terenowego Zespołu Doradztwa Rolniczego 

w  Białogardzie  podziękował  za  zaproszenie  i  przedstawił  informację  o 

działalności Zachodniopomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego Barzkowice 

TZD  w  Białogardzie  na  terenie  Gminy  Karlino  (informacja  załączona  do 

protokołu). Podkreślił,  że w ostatniej kadencji dobrze układa się współpraca z 
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Izbą  Rolniczą  oraz  samorządami.  Podziękował  za  dotychczasowe  wsparcie  i 

złożył obecnym życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  

Pan  Zbigniew  Rudziński  Rolnik  z  Miasta  Białogard  –  Przewodniczący  Rady 

Powiatowej Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej w Białogardzie powiedział, że 

poziom  produkcji  rolniczej  nie  jest  zadowalający  porównując  opłacalność 

produkcji. Do tego stopnia nieopłacalne, że 20 sierpnia br. Zachodniopomorska 

Izba Rolnicza wystosowała protest do Ministra Rolnictwa               o tragicznej 

sytuacji. Porównując opłacalność produkcji w roku 2009                        w 

stosunku  do  roku  2007  nastąpił  spadek  cen  jeśli  chodzi  o  pszenicę 

konsumpcyjną o 36%, o pszenicę paszową o 46%, żyto konsumpcyjne o ponad 

60%, żyto paszowe 53%, kukurydza koło 20%, ale wyroby z przedstawionych 

zbóż już takiego spadku nie wykazywały. Rozważając wszystkie gałęzie produkcji 

w  tym  rejonie  praktycznie  poza  burakiem,  rzepakiem  i  ziemniakiem 

przemysłowym  wszystkie  pozostałe  produkcje  były  nieopłacalne.  Jeśli  chodzi 

o poziom produkcji mleka, ceny się utrzymują, ale nie były one w roku ubiegłym 

zadowalające. Wspomniał również o spadających w tej chwili cenach na trzodę 

chlewną, w roku ubiegłym mogły się tylko pokryć koszty. Zanotowano spadek 

zarówno  pogłowia  bydła,  jak  tez  trzody.  Dodał,  że  na  terenie  Powiatu 

Białogardzkiego została wyczyszczona sprawa krów białaczkowych. W ramach 

współpracy Zachodniopomorska Izba Rolnicza                   i Kujawsko – Pomorska 

Izba Rolnicza zorganizowały wspólne seminarium                 w Łukęcinie na temat 

perspektyw produkcji  roślinnej  po 2013 roku.  Obecny był  Minister Rolnictwa 

oraz Doradca Prezydenta ds. Rolnictwa, Wicepremier Kalinowski. Przypomniał, 

że jeszcze niedawno Wicepremier Kalinowski wrócił z Kopenhagi i ogłosił jako 

sukces, że tak dużo zagwarantowano środków                        i prawdopodobnie w 

latach 2007 – 2013 nie zostaną one skonsumowane. Okazuje się, że jest wielkie 

zagrożenie, że po 2013 roku środki mogą zostać                          w znaczny sposób 

ograniczone.  Dąży  się  do  tego,  aby  znaczną  część  funkcjonujących  dopłat 
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scedować na budżety krajów unijnych. Nie ma na to zgody większości państw, 

które  przystąpiły  do  Unii.  Jeśli  chodzi  o  sprawy  bieżące,  w  tym  tygodniu 

Trybunał  Konstytucyjny  ogłosił  wyrok  na  podstawie  złożonego  pozwu  przez 

Rzecznika Praw Obywatelskich Pana Kochanowskiego dotyczący niezgodności z 

Konstytucją  zapisu  odkupu  i  pierwokupu  przy  transakcjach  zawieranych  z 

Agencją Nieruchomości Rolnej. Trybunał stwierdził, że niezgodność w zapisie z 

Konstytucją  jest faktem i prawo pierwokupu dalej będzie funkcjonowało. Jest 

to istotne, ponieważ rolnicy kupują grunty od Agencji Nieruchomości Rolnej i 

jeśli  w  ciągu  pięciu  lat  zmienią  sposób  zagospodarowania  w  każdej  chwili 

Agencja może wystąpić                o wykup tych gruntów po cenach za jakie 

zostały one sprzedane. Następnie podziękował za uwagę i zaproszenie na sesję. 

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie przedstawił zebranym 

informację na temat rolnictwa na terenie Miasta i Gminy Karlino za 2009 rok 

(informacja załączona do protokołu). 

Pani  Wioletta  Ryndziewicz  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Przestrzennej   i 

Ochrony Środowiska przedstawiła zebranym informację na temat infrastruktury 

wiejskiej na terenie Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu).

Pani Gizela Pietrzak – Kłys Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  w Karlinie przedstawiła  informację  na  temat  pomocy  udzielonej 

mieszkańcom gminy Karlino (informacja załączona do protokołu). 

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że  informacje 

na temat działalności  szkół  wiejskich na terenie gminy Karlino (załączono do 

protokołu) radni otrzymali wraz z materiałami,  gdyby były potrzebne do nich 

jakieś  dodatkowe  pytania  obecni  są  Pani  Teresa  Plichta  –  Lessnau  Dyrektor 

Zakładu Oświaty w Karlinie, Pani Maria Pałka Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Karwinie  oraz  Pan  Andrzej  Maciejewski  Dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w 
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Karścinie którzy mogą udzielić potrzebnych wyjaśnień.

Ad. 5

Pani  Danuta  Butrym  Dyrektor  Karlińskiego  Ośrodka  Kultury przedstawiła 

informację  na  temat  działalności  świetlic  wiejskich  za  2009  rok  (informacja 

załączona do protokołu). 

Pan  Tomasz  Rusiecki  poinformował  obecnych,  że  jest  plan,  aby  rozszerzyć 

działalność  w  Polsce  Stowarzyszenia  SOS  na  teren  gminy.  Ruszył  Projekt 

Umacniania Rodzin, w planach są trzy takie projekty, ale z powody trudności 

pozyskania ludzi od 1 lutego br. funkcjonuje on tylko w Lubiechowie na bazie 

świetlicy wiejskiej. Nie oznacza to, że nie ma już świetlicy i opiekuna. W środę 

odbyło się emocjonujące spotkanie  z  mieszkańcami Lubiechowa,  gdzie  padło 

sporo głośnych słów i trochę pretensji, ale kiedy emocje trochę ostygły okazało 

się, że już ten pierwszy miesiąc przyniósł fajne rozwiązania, zmiany, co dobrze 

rokuje  na  przyszłość.  To  co  się  na  pewno  zmieniło,  to  że  świetlica 

w  Lubiechowie  jest  czynna  od  poniedziałku  do  piątku  od  godziny  13-tej  do 

19-tej. Każdego popołudnia są drzwi otwarte z podziałem zadań, dwie osoby 

codziennie tam pracują. Obecnie trwają prace rekrutacyjne w pozyskaniu ludzi, 

którzy  rozpoczęliby  podobną  pracę  w  świetlicy  w  Mierzynie  i  należy  mieć 

nadzieję,  że od kwietnia ta świetlica również będzie funkcjonować, dodał,  że 

takie projekty funkcjonują już od półtora roku w Gminie Biłgoraj.          

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Karlina  poinformował  obecnych,  że 

przedszkola funkcjonujące w szkołach wiejskich zostały również przejęte przez 

Stowarzyszenie SOS od 1 lutego br.  Planowane jest rozszerzenie działalności, 

udoskonalenie programów,  większa liczba dzieci.  Podkreślił  również,  że brak 

jest osób chętnych do pracy w świetlicach. Już podczas zebrania w Lubiechowie 
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można było zauważyć, że pomimo nieporozumień jakie się pojawiły, program 

jest  doceniany.  Zarówno  młodzi  ludzie,  którzy  się  wypowiadali,  ale  również 

starsi doceniają to co się dzieje w świetlicy. W roku bieżącym planowane są trzy 

świetlice,  a  w  przyszłym  roku  być  może  następne.  Następnie  poinformował 

obecnych,  że  w  niedługim  czasie  Pan  Tomasz  Rusiecki  przestanie  być 

Dyrektorem Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie.   W Karlinie stworzony zostanie 

Region, dlatego, że coraz więcej realizowanych będzie projektów, jest Wioska, 

będą  cztery  świetlice,  trzy  Małe  Przedszkola,  będą  realizowane  różne 

przedsięwzięcia w Resku, dlatego, że dzięki byłemu mieszkańcowi Reska, który 

obecnie  zamieszkuje  w  Kanadzie  rozpoczęta  zostanie  budowa  a  później 

realizacja zadań, czy współpraca z rodzinami,  świetlice, doradztwo, być może 

mieszkania dla rodzin zastępczych. W roku przyszłym zafunkcjonuje Wspólnota 

Mieszkaniowa w Koszalinie, to będzie bursa dla młodzieży z Wioski Dziecięcej, 

która  kończy  szkoły  gimnazjalne  i  przechodzi  do  następnego  etapy  nauki. 

Różnych projektów, lokalizacji robi się coraz więcej i nie da się tym zarządzać 

bezpośrednio z Warszawy. W związku z tym utworzony został Region, a w jego 

strukturach  jest  stanowisko  dyrektora,  który  ma  za  zadanie  koordynować 

wszystkie  projekty,  działania  i  Zarząd  podjął  decyzję,  aby  to  stanowisko 

powierzyć Panu Tomaszowi Rusieckiemu.     

Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury zaprosiła obecnych 

do uczestnictwa w XVII Turnieju Brydża Sportowego.

Pani  Natalia  Przygocka  Sołtys  Sołectwa  Lubiechowo  powiedziała,  że 

mieszkańcy zostali zaskoczeni decyzją o zmianie przeznaczenia świetlicy. Tylko 

dzieci  z  problemami  wychowawczymi  oraz  ich  rodzice  mogą  korzystać  ze 

świetlicy,  a  nikt  inny  nie  ma prawa.  Sprawa została  wyjaśniona  na  zebraniu 

mieszkańców, że dla innych mieszkańców świetlica również może być otwarta. 

Mieszkańcy  Lubiechowa  zostali  podzieleni,  na  zebranie  nie  przyszli  rodzice 

dzieci,  które  nie  sprawiają  problemów  wychowawczych,  dostają  na  wyniki 
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w  nauce   nagrody  od  Burmistrza.  Dlatego  należy  zmienić  regulamin  dla 

korzystających ze świetlicy, aby umożliwić to wszystkim. 

Burmistrz  Karlina Pan Waldemar Miśko  stwierdził,  że  nie wszystko rozumie. 

Brał  udział  w  spotkaniu  z  mieszkańcami  i  niepojętym  jest,  że  ktoś  wysnuł 

wniosek, iż świetlica jest tylko dla dzieci z problemami, a dla pozostałych nie. 

Jeśli kiedykolwiek pojawią się jakieś wątpliwości, to wystarczy wykonać telefon. 

Podkreślił, że świetlica jest dla wszystkich, sporo się zmieniło ponieważ teraz nie 

wolno tam palić, ani pić piwa tak jak bywało dotychczas. Nie wszyscy chcieli się 

z  tym  pogodzić,  zdarzały  się  kradzieże,  niszczenie  sprzętów  przez 

niezadowolonych,  ale  takie  są  zasady.  Świetlica  jest  czynna codziennie  przez 

osiem  godzin,  można  z  tego  skorzystać,  zwłaszcza,  że  jest  tam  kilka 

pomieszczeń. Nie należy stwarzać sztucznych i niepotrzebnych problemów. 

Ad. 6a

Skarbnik  Gminy  Karlino  Pani  Krystyna  Granat  omówiła  zmiany  do  budżetu 

Gminy  Karlino  na  2010  rok.  Po  dokonanych  zmianach  budżet  zamyka  się 

dochodami w wysokości 41.756.591,58zł, wydatkami w wysokości 48.827.035zł 

oraz deficytem w wysokości  7.070.444,39zł.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały. 

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  1  był  przeciwny,  nie  było 

wstrzymujących  się  od  głosu.  W  wyniku  jawnego  głosowania  uchwała 

Nr XLVIII/421/10 została podjęta.

Ad. 6b
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Skarbnik Gminy Karlino Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały 

zmieniającej  uchwałę w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Karlino na 2010 

rok.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  1  był  przeciwny,  nie  było 

wstrzymujących  się  od  głosu.  Uchwała  Nr  XLVIII/422/10  została  podjęta 

w wyniku jawnego głosowania. 

Ad. 6c

Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie Gminy na rok 2011 środków stanowiących fundusz 

sołecki.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Michalski  przedstawił obecnym treść projektu 

uchwały. 

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania  uchwała  Nr  XLVIII/423/10 

została podjęta. 

Ad. 6d

Skarbnik  Gminy  Karlino  Pani  Granat  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego do kwoty 3.593.800,00zł. 

Kredyt  zostanie  przeznaczony  na  uzupełnienie  wkładu  własnego  gminy 

w  realizowanych  zadaniach  inwestycyjnych.  Spłata  kredytu  nastąpi  w  latach 
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2011 – 2020 z dochodów budżetu gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa przedstawiła treść 

projektu uchwały. 

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  14  radnych,  1  był  przeciwny,  nie  było 

wstrzymujących  się  od  głosu.  Uchwała  Nr  XLVIII/424/10  została  podjęta 

w wyniku jawnego głosowania. 

Ad. 6e

Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

w kwocie 1.038.581,00zł z Banku Gospodarstwa Krajowego                         w 

Szczecinie  na  finansowanie  planowanego  deficytu  budżetu  Gminy  Karlino 

z  przeznaczeniem  na  realizację  w  ramach  Programu  Rozwoju  Obszarów 

Wiejskich zadań inwestycyjnych. 

Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  XLVIII/425/10  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 6f

Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

w kwocie 982.596,00zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy 

Karlino   z  przeznaczeniem  na  realizację  zadań  inwestycyjnych  w  ramach 

Programu  Operacyjnego  Województwa  Zachodniopomorskiego  oraz  zadań 

bieżących z EWT – INTERREG IV A. 



14

Wiceprzewodnicząca  Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  obecnym  treść 

projektu uchwały. 

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  2  było  przeciwnych, 

1 wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr XLVIII/426/10 została podjęta          w 

wyniku jawnego głosowania. 

Ad. 6g

Pani  Danuta Piwowarczyk Sekretarz  Urzędu Miejskiego w Karlinie  omówiła 

projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  świadczenia 

prowadzonego przez gminę przedszkola publicznego.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Dariusz  Michalski  przedstawił 

obecnym treść projektu uchwały. 

W wyniku jawnego i  jednomyślnego głosowania  uchwała  Nr  XLVIII/427/10 

została podjęta. 

Ad. 6h

Pani  Wioletta  Ryndziewicz  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Przestrzennej   i 

Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie omówiła projekt uchwały 

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  międzygminnego  w 

zakresie realizacji przedsięwzięcia pod nazwą ,,System gospodarki odpadami i 

budowa  zakładu  termicznego  przekształcenia  odpadów  dla  miast  i  gmin 

Pomorza Środkowego”.

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  radnych  uchwała  Nr  XLVIII/428/10 

została podjęta. 
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Ad. 6i

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  i Ochrony Środowiska Pani 

Ryndziewicz omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zamiaru zaliczenia 

drogi  publicznej  w  ciągu  ulic  Szczecińskiej  (od  km  111,682  do 

ul. Koszalińskiej, ul. Koszalińska)  (od ul Szczecińskiej do granic miasta) oraz 

od granicy miasta do km 115,505 z kategorii dróg gminnych.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 

Radni  podjęli  uchwałę  Nr  XLVIII/429/10  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 6j

Pani  Wioletta  Ryndziewicz  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu  położonego 

w obrębie 003 Karlino.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

zapoznała obecnych z  treścią projektu uchwały. 

W wyniku jawnego  i  jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVIII/430/10 

została podjęta. 

Ad. 6k

Również  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie  Daszewo 

w gminie Karlino został omówiony przez Panią Wiolettę Ryndziewicz.
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Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie zapoznał 

obecnych z treścią projektu uchwały. 

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XLVIII/431/10  została 

podjęta. 

Ad. 6l

Pani  Danuta Piwowarczyk Sekretarz  Urzędu Miejskiego w Karlinie  omówiła 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego 

Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Miasta  i 

Gminy Karlino na rok 2010.   

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pani  Bogumiła  Hałasa 

przedstawiła treść projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  XLVIII/432/10  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania. 

Ad. 7

Pan  Sławomir  Kaczmarek  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  powiedział,  że 

przyłącza do poszczególnych posesji zostaną sfinansowane przez Gminę, czy jest 

koniecznym przyłączenie się do sieci, czy mieszkaniec może zwrócić się             o 

dofinansowanie i wybudować sobie oczyszczalnię przydomową?

Pan  Jan  Korzeniowski  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zapytał,  czy  kwota 

569.000zł na zakup sprzętu specjalistycznego, to sprzęt sprzątający jeżdżący po 

mieście?  
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Ad. 8

Pani  Barbara  Świeczka  Sołtys  Sołectwa  Zwartowo  stwierdziła,  że  wydane 

zostało  zezwolenie  na  przecinkę  drzew  wzdłuż  drogi  powiatowej  Karlino  – 

Domacyno,  ale  gałęzie  które  zostały  obcięte  zostały  usunięte  tylko w części, 

znaczna ich część  leży na poboczach.  Zbliża  się  Bieg Papieski  i  należałoby je 

uprzątnąć.  Zgłosiła  też  potrzebę  naprawy  drogi  w  Zwartowie,  ponieważ  po 

sezonie zimowym zostało wybitych w nawierzchni wiele dziur.     

Pani Stanisława Łepecka Sołtys Sołectwa Domacyno  zgłosiła,  że je  potrzeba 

uporządkowania  poboczy  wzdłuż  drogi  powiatowej  Domacyno  –  Zwartowo, 

ponieważ są one zasypane śmieciami.  

Pan Bogdan Pałka Sekretarz Powiatu Białogardzkiego  powiedział,  że sygnały 

zgłoszone przez obie Panie zostaną przekazane w Starostwie. 

Ad. 9

Pan  Waldemar  Misko  Burmistrz  Karlina  odpowiedział,  że  jeśli  chodzi 

o przyłącza kanalizacyjne Spółka Regionalne Wodociągi i Kanalizacja zaciągnie 

kredyt na ich sfinansowanie, który spłacany będzie przez Gminę. Natomiast nie 

ma  zgodnie  z  przepisami  możliwości  robienia  przydomowych  oczyszczalni 

ścieków tam, gdzie są kolektory. Tam gdzie kolektorów nie ma mieszkańcy mogą 

budować oczyszczalnie  przydomowe,  nie  ma jeszcze  w budżecie  środków na 

dofinansowanie,  dotychczas  nie  było  takich  propozycji.  Jeśli  tacy  mieszkańcy 

zgłoszą  się  z  prośba  o  dofinansowanie,  to  zostanie  ona  rozpatrzona. 

Odpowiedział  również  Panu  Korzeniowskiemu,  że  zakupiony  sprzęt 

specjalistyczny to rzeczywiście sprzęt sprzątający. 
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Ad. 10

Pan  Tomasz  Rusiecki  jeszcze  raz podziękował  mieszkańcom  Zwartowa  za 

przygotowanie  sesji.  W związku  ze  zbliżającymi  się  Świętami  Wielkanocnymi 

życzył wszystkim wspaniałej wielkanocnej pogody i wesołych, rodzinnych Świąt.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej                w 

Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz 

zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia XLVIII sesji Rady 

Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Ad. 3
	Ad. 4
	Pan Jan Mazurkiewicz Kierownik Terenowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Białogardzie podziękował za zaproszenie i przedstawił informację o działalności Zachodniopomorskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego Barzkowice TZD w Białogardzie na terenie Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu). Podkreślił, że w ostatniej kadencji dobrze układa się współpraca z Izbą Rolniczą oraz samorządami. Podziękował za dotychczasowe wsparcie i złożył obecnym życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  
	Pan Zbigniew Rudziński Rolnik z Miasta Białogard – Przewodniczący Rady Powiatowej Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej w Białogardzie powiedział, że poziom produkcji rolniczej nie jest zadowalający porównując opłacalność produkcji. Do tego stopnia nieopłacalne, że 20 sierpnia br. Zachodniopomorska Izba Rolnicza wystosowała protest do Ministra Rolnictwa               o tragicznej sytuacji. Porównując opłacalność produkcji w roku 2009                        w stosunku do roku 2007 nastąpił spadek cen jeśli chodzi o pszenicę konsumpcyjną o 36%, o pszenicę paszową o 46%, żyto konsumpcyjne o ponad 60%, żyto paszowe 53%, kukurydza koło 20%, ale wyroby z przedstawionych zbóż już takiego spadku nie wykazywały. Rozważając wszystkie gałęzie produkcji w tym rejonie praktycznie poza burakiem, rzepakiem i ziemniakiem przemysłowym wszystkie pozostałe produkcje były nieopłacalne. Jeśli chodzi                       o poziom produkcji mleka, ceny się utrzymują, ale nie były one w roku ubiegłym zadowalające. Wspomniał również o spadających w tej chwili cenach na trzodę chlewną, w roku ubiegłym mogły się tylko pokryć koszty. Zanotowano spadek zarówno pogłowia bydła, jak tez trzody. Dodał, że na terenie Powiatu Białogardzkiego została wyczyszczona sprawa krów białaczkowych. W ramach współpracy Zachodniopomorska Izba Rolnicza                   i Kujawsko – Pomorska Izba Rolnicza zorganizowały wspólne seminarium                 w Łukęcinie na temat perspektyw produkcji roślinnej po 2013 roku. Obecny był Minister Rolnictwa oraz Doradca Prezydenta ds. Rolnictwa, Wicepremier Kalinowski. Przypomniał, że jeszcze niedawno Wicepremier Kalinowski wrócił z Kopenhagi i ogłosił jako sukces, że tak dużo zagwarantowano środków                        i prawdopodobnie w latach 2007 – 2013 nie zostaną one skonsumowane. Okazuje się, że jest wielkie zagrożenie, że po 2013 roku środki mogą zostać                          w znaczny sposób ograniczone. Dąży się do tego, aby znaczną część funkcjonujących dopłat scedować na budżety krajów unijnych. Nie ma na to zgody większości państw, które przystąpiły do Unii. Jeśli chodzi o sprawy bieżące, w tym tygodniu Trybunał Konstytucyjny ogłosił wyrok na podstawie złożonego pozwu przez Rzecznika Praw Obywatelskich Pana Kochanowskiego dotyczący niezgodności z Konstytucją zapisu odkupu i pierwokupu przy transakcjach zawieranych z Agencją Nieruchomości Rolnej. Trybunał stwierdził, że niezgodność w zapisie z  Konstytucją  jest faktem i prawo pierwokupu dalej będzie funkcjonowało. Jest to istotne, ponieważ rolnicy kupują grunty od Agencji Nieruchomości Rolnej i jeśli w ciągu pięciu lat zmienią sposób zagospodarowania w każdej chwili Agencja może wystąpić                o wykup tych gruntów po cenach za jakie zostały one sprzedane. Następnie podziękował za uwagę i zaproszenie na sesję.  
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie przedstawił zebranym informację na temat rolnictwa na terenie Miasta i Gminy Karlino za 2009 rok (informacja załączona do protokołu). 
	Pani Wioletta Ryndziewicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  i Ochrony Środowiska przedstawiła zebranym informację na temat infrastruktury wiejskiej na terenie Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu).
	Pani Gizela Pietrzak – Kłys Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie przedstawiła informację na temat pomocy udzielonej mieszkańcom gminy Karlino (informacja załączona do protokołu). 
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że  informacje na temat działalności szkół wiejskich na terenie gminy Karlino (załączono do protokołu) radni otrzymali wraz z materiałami, gdyby były potrzebne do nich jakieś dodatkowe pytania obecni są Pani Teresa Plichta – Lessnau Dyrektor Zakładu Oświaty w Karlinie, Pani Maria Pałka Dyrektor Szkoły Podstawowej w Karwinie oraz Pan Andrzej Maciejewski Dyrektor Szkoły Podstawowej w Karścinie którzy mogą udzielić potrzebnych wyjaśnień.
	Ad. 5
	Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury przedstawiła informację na temat działalności świetlic wiejskich za 2009 rok (informacja załączona do protokołu). 
	Pan Tomasz Rusiecki poinformował obecnych, że jest plan, aby rozszerzyć działalność w Polsce Stowarzyszenia SOS na teren gminy. Ruszył Projekt Umacniania Rodzin, w planach są trzy takie projekty, ale z powody trudności pozyskania ludzi od 1 lutego br. funkcjonuje on tylko w Lubiechowie na bazie świetlicy wiejskiej. Nie oznacza to, że nie ma już świetlicy i opiekuna. W środę odbyło się emocjonujące spotkanie z mieszkańcami Lubiechowa, gdzie padło sporo głośnych słów i trochę pretensji, ale kiedy emocje trochę ostygły okazało się, że już ten pierwszy miesiąc przyniósł fajne rozwiązania, zmiany, co dobrze rokuje na przyszłość. To co się na pewno zmieniło, to że świetlica                                w Lubiechowie jest czynna od poniedziałku do piątku od godziny 13-tej do            19-tej. Każdego popołudnia są drzwi otwarte z podziałem zadań, dwie osoby codziennie tam pracują. Obecnie trwają prace rekrutacyjne w pozyskaniu ludzi, którzy rozpoczęliby podobną pracę w świetlicy w Mierzynie i należy mieć nadzieję, że od kwietnia ta świetlica również będzie funkcjonować, dodał, że takie projekty funkcjonują już od półtora roku w Gminie Biłgoraj.          
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina poinformował obecnych, że przedszkola funkcjonujące w szkołach wiejskich zostały również przejęte przez Stowarzyszenie SOS od 1 lutego br. Planowane jest rozszerzenie działalności, udoskonalenie programów,  większa liczba dzieci. Podkreślił również, że brak jest osób chętnych do pracy w świetlicach. Już podczas zebrania w Lubiechowie można było zauważyć, że pomimo nieporozumień jakie się pojawiły, program jest doceniany. Zarówno młodzi ludzie, którzy się wypowiadali, ale również starsi doceniają to co się dzieje w świetlicy. W roku bieżącym planowane są trzy świetlice, a w przyszłym roku być może następne. Następnie poinformował obecnych, że w niedługim czasie Pan Tomasz Rusiecki przestanie być Dyrektorem Wioski Dziecięcej SOS w Karlinie.  W Karlinie stworzony zostanie Region, dlatego, że coraz więcej realizowanych będzie projektów, jest Wioska, będą cztery świetlice, trzy Małe Przedszkola, będą realizowane różne przedsięwzięcia w Resku, dlatego, że dzięki byłemu mieszkańcowi Reska, który obecnie zamieszkuje w Kanadzie rozpoczęta zostanie budowa a później realizacja zadań, czy współpraca z rodzinami, świetlice, doradztwo, być może mieszkania dla rodzin zastępczych. W roku przyszłym zafunkcjonuje Wspólnota Mieszkaniowa w Koszalinie, to będzie bursa dla młodzieży z Wioski Dziecięcej, która kończy szkoły gimnazjalne i przechodzi do następnego etapy nauki. Różnych projektów, lokalizacji robi się coraz więcej i nie da się tym zarządzać bezpośrednio z Warszawy. W związku z tym utworzony został Region, a w jego strukturach jest stanowisko dyrektora, który ma za zadanie koordynować wszystkie projekty, działania i Zarząd podjął decyzję, aby to stanowisko powierzyć Panu Tomaszowi Rusieckiemu.     
	Pani Danuta Butrym Dyrektor Karlińskiego Ośrodka Kultury zaprosiła obecnych do uczestnictwa w XVII Turnieju Brydża Sportowego.
	Pani Natalia Przygocka Sołtys Sołectwa Lubiechowo powiedziała, że mieszkańcy zostali zaskoczeni decyzją o zmianie przeznaczenia świetlicy. Tylko dzieci z problemami wychowawczymi oraz ich rodzice mogą korzystać ze świetlicy, a nikt inny nie ma prawa. Sprawa została wyjaśniona na zebraniu mieszkańców, że dla innych mieszkańców świetlica również może być otwarta. Mieszkańcy Lubiechowa zostali podzieleni, na zebranie nie przyszli rodzice dzieci, które nie sprawiają problemów wychowawczych, dostają na wyniki                  w nauce  nagrody od Burmistrza. Dlatego należy zmienić regulamin dla korzystających ze świetlicy, aby umożliwić to wszystkim. 
	Burmistrz Karlina Pan Waldemar Miśko stwierdził, że nie wszystko rozumie. Brał udział w spotkaniu z mieszkańcami i niepojętym jest, że ktoś wysnuł wniosek, iż świetlica jest tylko dla dzieci z problemami, a dla pozostałych nie. Jeśli kiedykolwiek pojawią się jakieś wątpliwości, to wystarczy wykonać telefon. Podkreślił, że świetlica jest dla wszystkich, sporo się zmieniło ponieważ teraz nie wolno tam palić, ani pić piwa tak jak bywało dotychczas. Nie wszyscy chcieli się z tym pogodzić, zdarzały się kradzieże, niszczenie sprzętów przez niezadowolonych, ale takie są zasady. Świetlica jest czynna codziennie przez osiem godzin, można z tego skorzystać, zwłaszcza, że jest tam kilka pomieszczeń. Nie należy stwarzać sztucznych i niepotrzebnych problemów. 
	Ad. 6a
	Skarbnik Gminy Karlino Pani Krystyna Granat omówiła zmiany do budżetu Gminy Karlino na 2010 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 41.756.591,58zł, wydatkami w wysokości 48.827.035zł oraz deficytem w wysokości  7.070.444,39zł.
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 był przeciwny, nie było wstrzymujących się od głosu. W wyniku jawnego głosowania uchwała             Nr XLVIII/421/10 została podjęta.
	Ad. 6b
	Skarbnik Gminy Karlino Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały 
	zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na 2010 rok.
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 był przeciwny, nie było wstrzymujących się od głosu. Uchwała Nr XLVIII/422/10 została podjęta          w wyniku jawnego głosowania. 
	Ad. 6c
	Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy na rok 2011 środków stanowiących fundusz sołecki.
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Michalski przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVIII/423/10 została podjęta. 
	Ad. 6d
	Skarbnik Gminy Karlino Pani Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego do kwoty 3.593.800,00zł. Kredyt zostanie przeznaczony na uzupełnienie wkładu własnego gminy                      w realizowanych zadaniach inwestycyjnych. Spłata kredytu nastąpi w latach 2011 – 2020 z dochodów budżetu gminy. 
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pani Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 był przeciwny, nie było wstrzymujących się od głosu. Uchwała Nr XLVIII/424/10 została podjęta          w wyniku jawnego głosowania. 
	Ad. 6e
	Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w kwocie 1.038.581,00zł z Banku Gospodarstwa Krajowego                         w Szczecinie na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Karlino                  z przeznaczeniem na realizację w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich zadań inwestycyjnych. 
	Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XLVIII/425/10 została podjęta w wyniku jawnego                                  i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 6f
	Pani Krystyna Granat omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w kwocie 982.596,00zł na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Karlino  z przeznaczeniem na realizację zadań inwestycyjnych w ramach Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego oraz zadań bieżących z EWT – INTERREG IV A. 
	Wiceprzewodnicząca Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 2 było przeciwnych,                       1 wstrzymał się od głosu. Uchwała Nr XLVIII/426/10 została podjęta          w wyniku jawnego głosowania. 
	Ad. 6g
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Urzędu Miejskiego w Karlinie omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia prowadzonego przez gminę przedszkola publicznego.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Dariusz Michalski przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVIII/427/10 została podjęta. 
	Ad. 6h
	Pani Wioletta Ryndziewicz Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej  i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie realizacji przedsięwzięcia pod nazwą ,,System gospodarki odpadami i budowa zakładu termicznego przekształcenia odpadów dla miast i gmin Pomorza Środkowego”.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania radnych uchwała Nr XLVIII/428/10 została podjęta. 
	Ad. 6i
	Wiceprzewodniczący Rady Pan Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 
	Radni podjęli uchwałę Nr XLVIII/429/10 w wyniku jawnego                                    i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 6j
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapoznała obecnych z  treścią projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego  i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVIII/430/10 została podjęta. 
	Ad. 6k
	Pan Dariusz Michalski Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie zapoznał obecnych z treścią projektu uchwały. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania uchwała Nr XLVIII/431/10 została podjęta. 
	Ad. 6l
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Urzędu Miejskiego w Karlinie omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko – Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Miasta i Gminy Karlino na rok 2010.   
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 
	Uchwała Nr XLVIII/432/10 została podjęta w wyniku jawnego                                i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 7
	Pan Sławomir Kaczmarek Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że przyłącza do poszczególnych posesji zostaną sfinansowane przez Gminę, czy jest koniecznym przyłączenie się do sieci, czy mieszkaniec może zwrócić się             o dofinansowanie i wybudować sobie oczyszczalnię przydomową?
	Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie zapytał, czy kwota 569.000zł na zakup sprzętu specjalistycznego, to sprzęt sprzątający jeżdżący po mieście?  
	Ad. 8
	Pani Barbara Świeczka Sołtys Sołectwa Zwartowo stwierdziła, że wydane zostało zezwolenie na przecinkę drzew wzdłuż drogi powiatowej Karlino – Domacyno, ale gałęzie które zostały obcięte zostały usunięte tylko w części, znaczna ich część leży na poboczach. Zbliża się Bieg Papieski i należałoby je uprzątnąć. Zgłosiła też potrzebę naprawy drogi w Zwartowie, ponieważ po sezonie zimowym zostało wybitych w nawierzchni wiele dziur.     
	Pani Stanisława Łepecka Sołtys Sołectwa Domacyno zgłosiła, że je potrzeba uporządkowania poboczy wzdłuż drogi powiatowej Domacyno – Zwartowo, ponieważ są one zasypane śmieciami.  
	Pan Bogdan Pałka Sekretarz Powiatu Białogardzkiego powiedział, że sygnały zgłoszone przez obie Panie zostaną przekazane w Starostwie. 
	Ad. 9
	Pan Waldemar Misko Burmistrz Karlina odpowiedział, że jeśli chodzi                   o przyłącza kanalizacyjne Spółka Regionalne Wodociągi i Kanalizacja zaciągnie kredyt na ich sfinansowanie, który spłacany będzie przez Gminę. Natomiast nie ma zgodnie z przepisami możliwości robienia przydomowych oczyszczalni ścieków tam, gdzie są kolektory. Tam gdzie kolektorów nie ma mieszkańcy mogą budować oczyszczalnie przydomowe, nie ma jeszcze w budżecie środków na dofinansowanie, dotychczas nie było takich propozycji. Jeśli tacy mieszkańcy zgłoszą się z prośba o dofinansowanie, to zostanie ona rozpatrzona. Odpowiedział również Panu Korzeniowskiemu, że zakupiony sprzęt specjalistyczny to rzeczywiście sprzęt sprzątający. 
	Ad. 10
	Pan Tomasz Rusiecki jeszcze raz podziękował mieszkańcom Zwartowa za przygotowanie sesji. W związku ze zbliżającymi się Świętami Wielkanocnymi życzył wszystkim wspaniałej wielkanocnej pogody i wesołych, rodzinnych Świąt.
	Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej                w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1500 dokonał zamknięcia XLVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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